
 

 

 

ПРОТОКОЛ № 3 

засідання педагогічної ради 

Лубенського лісотехнічного фахового коледжу  

 

29.11.2024 р.                                                                                             м. Лубни 

 

Присутні: 41 осіб 

Відсутні: 3 особи – Миколаєнко О.В., Павлюченко А.М., Сисоєв Д.В. (поважні 

причини). 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.  Підсумки прийому 2024 року та основні завдання прийому 2025 року. 

(Тихович В.Є.) 

2. Про результати проходження виробничої практики студентами 

четвертих курсів. 

(Рудик А.В.) 

3. Про перегляд положень Лубенського лісотехнічного фахового коледжу, 

які забезпечують діяльність та освітній процес закладу освіти. 

(Рудик А.В.) 

4. Про розгляд клопотань щодо визнання результатів підвищення 

кваліфікації викладачами коледжу. 

  (Рева В.В., педпрацівники) 

5. Різне.   

 

 

СЛУХАЛИ: Тиховича В.Є., в.о. директора коледжу, який ознайомив 

присутніх з порядком денним педагогічної ради та її регламентом. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«за» – 41 особа; 

«проти» – 0 осіб; 

«утримались» – 0 осіб. 

1. СЛУХАЛИ: Тиховича В.Є., в.о. директора коледжу, який виступив з 

інформацією про підсумки прийому до коледжу в 2024 році. Прийом до коледжу 

здійснювався згідно з Правилами прийому на навчання до Лубенського 

лісотехнічного фахового коледжу для здобуття фахової перед вищої освіти в 2024 

році. 

Доповідач повідомив, що вступ 2024 року був важким для приймальної 

комісії, на вступ до коледжу подали заяви 352 особи на денну форму навчання. 

Зараховано 267 осіб, з них 208 осіб на ОПП «Лісове господарство», 30 осіб – ОПП 

«Деревообробні та меблеві технології» та 29 осіб – ОПП «Садово паркове 

господарство». На заочну форму навчання ОПП «Лісове господарство» 

зараховано 11 осіб. 



 

 

 

Наголошено, що висока цифра вступників має непрості моменти, оскільки 

велика кількість зарахованих студентів це особи старшого віку і їх навчання може 

бути тимчасовим. Так на базі 9 класів зараховано 54 студенти та на базі 11 класів 

– 30 студентів. Цим продемонстровано і низький рівень роботи педагогічних 

працівників з потенційними студентами коледжу та малий відсоток працівників, 

які долучились до активної профорієнтаційної роботи щодо залучення 

вступників. 

Доповідач наголосив на важливості підвищенні ефективності 

профорієнтаційної роботи та розширенні її напрямків. Профорієнтаційні заходи 

повинні спрямовуватися на збільшення кількості абітурієнтів - претендентів як на 

бюджетну, так і контрактну форму навчання.  

Робота Приймальної комісії відбувалась чітко та злагоджено, зауважень, 

претензій та апеляцій щодо її роботи не було. Доповідач подякував членам 

приймальної комісії за їх плідну працю в 2024 році. 

ВИСТУПИЛИ: Грибович Є.С., заступник директора з навчальної роботи, з 

інформацією, що на засіданнях циклових комісій було озвучено прохання подати 

пропозиції, щодо профорієнтаційних заходів, які викладачі проведуть в 

навчальних закладах.  

ВИСТУПИЛИ: Козачкова А.С., заступник директора з виховної роботи, 

щодо залучення студентів коледжу до профорієнтаційної роботи. Оскільки 

аналізуючи досвід попередніх років вступники реагують з більшою 

зацікавленістю на відгуки наших студентів. 

ВИСТУПИЛИ: Рева В.В., завідувач навчально-методичного кабінету, щодо 

розробленим проєктом МОН Порядку вступу до закладів фахової передвищої 

освіти, який виставлений на голосування. Його особливістю є те що всі вступники 

будуть проходити вступні випробування. 

ВИСТУПИЛИ: Грибович Є.С., заступник директора з навчальної роботи, 

яка запропонувала «Звіт про роботу приймальної комісії за 2024 рік» затвердити. 

Оцінити роботу Приймальної комісії 2024 рік «задовільною». 

За пропозицію голосували: 

«за» – 41 особа, 

«проти» – 0 осіб, 

«утрималося» – 0 осіб. 

2. СЛУХАЛИ: Рудика А.В., завідувача навчально-виробничої практики, з 

інформацією про підсумки проходження виробничої практики студентами 4 – х 

курсів спеціальностей ЛГ та СПГ. Доповідач детально ознайомив з термінами 

проведення практик, переліком підприємств де проходили практику здобувачі 

освіти та результатами оцінювання звітів. Так, студенти коледжу освітньо-

професійної програми «Лісове господарство» спеціальності 205 «Лісове 

господарство» проходили виробничу технологічну практику 2024/2025 н.р. на 16 

базах шести областей, найбільшу кількість нараховує філія «Миргородське ЛГ». 



 

 

 

До початку практики з підприємствами були укладені відповідні договори. По 

закінченню практики здобувачі освіти представили керівникам звіти, підсумки 

захисту яких мали наступні результати: 

ЛГ- 41  –   на «5» – 7 осіб, 

на «4» – 3 осіб, 

на «3» – 13 осіб, 

на «2» – 2 особи,  

абсолютна успішність – 92%; 

середній бал – 3,60; 

якісна успішність – 40%.  

ЛГ-43  –   на «5» – 1 особа, 

на «4» – 6 осіб, 

на «3» – 10 осіб, 

на «2» – 2 особи,  

абсолютна успішність – 94,44%; 

середній бал – 3,39; 

якісна успішність – 38,89%. 

   У студентів 4-го курсу освітньо-професійної програми «Садово-паркове 

господарство» спеціальності 206 «Садово-паркове господарство» виробнича 

переддипломна практика 2024-2025 н.р. відбувалася на базі Садового центру 

«VERT», ТОВ «Лубенський «Агросад», ФГ «Еко-Край» (Лубенський район), 

ФОП «Холод А.А.», філії «Вінницьке ЛГ», Лубенського лісотехнічного фахового 

коледжу. Результати здачі звітів наступні: 

СПГ-41 – на «5» – 12 осіб, 

на «4» – 1 особа, 

на «3» – 4 особи, 

абсолютна успішність – 100%, 

середній бал – 4,10, 

якісна успішність – 76,47%. 

Підсумовуючи результати виробничої практики доповідач зробив висновки у 

розрізі кожної спеціальності. Загалом захист відбувся вчасно, відповідно до 

плану, пройшов організовано. Щоденники і звіти відповідали встановленим 

вимогам. Не надали звіти та не захистили їх студенти групи ЛГ-41 – Данильченко 

Руслан, Іванченко Вероніка, ЛГ-43 – Лихачов Сергій. Найкращі роботи були 

таких студентів: Шулещенко Анна, Приходько Антон, Сватенко Ірина, Демченко 

Вікторія, Дядечко Анастасія, Мартинова Софія, Семенюта Любов. 

3. СЛУХАЛИ: Рудика А.В., завідувача навчально-виробничої практики, 

який проінформував, що в зв’язку з проходженням ліцензування первинної 

підготовки з робітничої професії «Верстатник деревообробних верстатів» 

виникла необхідність перезатвердити Положення про навчально курсовий центр 



 

 

 

професійно (професійно-технічної) освіти Лубенського лісотехнічного фахового 

коледжу.  

ВИСТУПИЛИ: Тихович В.Є., голова педагогічної ради, який 

запропонував перезатвердити положення та опублікувати його на сайті. 

За дану пропозицію голосували: 

«за» – 41 осіб; 

«проти» – 0; 

«утрималось» – 0. 

2. СЛУХАЛИ: Реву В.В., завідувача навчально-методичного кабінету, про 

розгляд клопотання Якименка М.М. щодо визнання результатів підвищення 

кваліфікації. Доповідач повідомив, що викладач пройшов підвищення 

кваліфікації за «Навчання з попередження ризиків від вибухонебезпечних 

предметів», скориставшись послугами ГО «Асоціація саперів України».  

Відповідно до Закону України «Про фахову передвищу освіту» та Порядку 

підвищення кваліфікації педагогічних і науково-педагогічних працівників, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів від 21.08.2019 р. № 800 результати 

підвищення кваліфікації у суб’єктів підвищення кваліфікації, які мають ліцензію 

на підвищення кваліфікації або провадять освітню діяльність за акредитованою 

освітньою програмою, не потребують окремого визнання чи підтвердження. 

Результати підвищення кваліфікації інших суб’єктів підвищення кваліфікації 

визнаються рішенням педагогічної ради.  

ВИСТУПИЛИ: Якименко М.М., викладач фахових дисциплін, який 

ознайомив присутніх з програмою навчання та зазначив, що під час підвищення 

кваліфікації розширив знання з теми «Навчання з попередження ризиків від 

вибухонебезпечних предметів». Отриманий сертифікат посвідчує тривалість 

навчання із вказаної теми 30 год./1 кредит ЄКТС. 

ВИСТУПИЛИ: Тихович В.Є., в.о. директора коледжу, який запропонував 

задовольнити клопотання Якименка М.М. про визнання результатів підвищення 

кваліфікації.  

За визнання результатів підвищення кваліфікації Якименка М.М. 

голосували: 

«за» – 40 осіб, 

«проти» – 0, 

«утрималося» – 0, 

не голосували – 1 особа. 

3. Різне 

3.1. СЛУХАЛИ: Реву В.В., завідувача навчально-методичного кабінету, 

який наголосив на роботі з Єдиною атестаційною системою та подання планів 

підвищення кваліфікації на 2025 рік. 

3.2. СЛУХАЛИ: Грибович Є.С. заступника директора з навчальної роботи 

про роботу з електронним журналом успішності та формами обліку успішності. 

Наголошено, що для студентів 1 курсу та груп ЛГ-21, ДМТ-21, СПГ-21 



 

 

 

оцінювання навчальних дисциплін здійснюється за 12-ти бальною шкалою, а для 

студентів решти курсів та груп за 100 бальною шкалою.  

3.3. СЛУХАЛИ: Литвиненка О.М., викладача фахових дисциплін, який 

звернувся з проханням за можливості перевести студента групи ЛГ-23 

Оліхновича Віктора Олеговича на бюджетну форму навчання. 

3.4. СЛУХАЛИ: Тиховича В.Є., в.о. директора коледжу, про візит до 

Малинського фахового коледжу на ІІ Всеукраїнську науково-практичну 

конференцію до 205-річчя з дня народження В. Є. фон Граффа. Доповідач 

наголосив на організованості заходу та про майбутню підготовку до Дня 

дендропарку ім. В.Д. Байтали.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

https://mltk.co.ua/wp-content/uploads/2020/11/2024_%D0%97%D0%B1%D1%96%D1%80%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%96%D0%B2-%D0%86%D0%86-%D0%92%D0%A1%D0%95%D0%A3%D0%9A%D0%A0%D0%90%D0%87%D0%9D%D0%A1%D0%AC%D0%9A%D0%9E%D0%87-%D0%9D%D0%90%D0%A3%D0%9A%D0%9E%D0%92%D0%9E-%D0%9F%D0%A0%D0%90%D0%9A%D0%A2%D0%98%D0%A7%D0%9D%D0%9E%D0%87-%D0%9A%D0%9E%D0%9D%D0%A4%D0%95%D0%A0%D0%95%D0%9D%D0%A6%D0%86%D0%87-%D0%B4%D0%BE-205-%D1%80%D1%96%D1%87%D1%87%D1%8F-%D0%92.-%D0%84.-%D1%84%D0%BE%D0%BD-%D0%93%D1%80%D0%B0%D1%84%D1%84%D0%B0.pdf
https://mltk.co.ua/wp-content/uploads/2020/11/2024_%D0%97%D0%B1%D1%96%D1%80%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%96%D0%B0%D0%BB%D1%96%D0%B2-%D0%86%D0%86-%D0%92%D0%A1%D0%95%D0%A3%D0%9A%D0%A0%D0%90%D0%87%D0%9D%D0%A1%D0%AC%D0%9A%D0%9E%D0%87-%D0%9D%D0%90%D0%A3%D0%9A%D0%9E%D0%92%D0%9E-%D0%9F%D0%A0%D0%90%D0%9A%D0%A2%D0%98%D0%A7%D0%9D%D0%9E%D0%87-%D0%9A%D0%9E%D0%9D%D0%A4%D0%95%D0%A0%D0%95%D0%9D%D0%A6%D0%86%D0%87-%D0%B4%D0%BE-205-%D1%80%D1%96%D1%87%D1%87%D1%8F-%D0%92.-%D0%84.-%D1%84%D0%BE%D0%BD-%D0%93%D1%80%D0%B0%D1%84%D1%84%D0%B0.pdf



